
                                                                                                                              

 

                                 Van de voorzitter ….. 

Toen was geluk heel gewoon 

Een opmerking van de week deed me terugdenken aan vroeger. Vroeger was het hier 

gezelliger. Inderdaad vroeger was het hier gezelliger, toen had je natuurlijk ook statuten 

en regelementen, maar daar trok niemand zich iets van aan. Toen kon je nog weleens 

een tuin tegenkomen met een metershoge onkruidbegroeiing en kon je je werkbeurt 

vergeten. Niemand, die je er op aansprak. 

Tegenwoordig is het niet zo gezellig meer. Je moet tegenwoordig je tuin bijhouden, wat 

betekent dat als je tuin vol staat met paardenbloemen en distels, je daar een opmerking 

over krijgt en de opdracht om dat binnen een redelijke termijn te verwijderen. Ook is het 

tegenwoordig niet zo gezellig meer, want je kan je rotzooi niet zomaar ergens op het 

terrein dumpen, dat moet je tegenwoordig zelf opruimen. Het is jammer voor die 

mensen, die zo graag in het verleden willen leven en dat de meeste leden in het 

tegenwoordige willen tuinieren en ik heb het sterke vermoeden dat die leden het bestuur 

daarin steunen om de vereniging een betere plek te maken om hun hobby te beoefenen. 

Even voor de duidelijkheid, vorig jaar heeft het bestuur 22 kuub rotzooi van het terrein 

afgevoerd en hebben we de paden laten vernieuwen enkel en alleen om het terrein weer 

een schoner aanzicht te geven. 

Het bestuur hoopt dan ook dat de leden zich hiermee kunnen verenigen en willen 

meewerken om de vereniging weer een vereniging te laten zijn. Verder wens ik u een 

goed en plezierig jaar met een goede opbrengst van uw groente. 

 

Uw voorzitter,        Ton van Oldenmark 


